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Onderwerp 
 
 

Legale wietteelt niet in strijd is met verdragen. 
 

Korte uitleg van de te stellen vraag 
geven 
 
 
 
 
 
 
 
 

Gezien het artikel in de Volkskrant ‘30-05-’16, dat 
legale wietteelt niet in strijd is met verdragen als het 
bijdraagt aan de volksgezondheid. Beschermen van 
burgers boven het VN-drugsverdrag gaat. 

Het mag niet, niet meer aan de orde is. Vraag: wat gaat 
het college doen? Gaat zij wietkweek en handel 
reguleren? (Onder strikte voorwaarden, geen export en 
onder streng gecontroleerde systeem voor teelt, handel 
en gebruik.) 

  

Studie: legale wietteelt mogelijk 
goed voor bescherming 
mensenrechten 

Dit concluderen hoogleraar straf- en strafprocesrecht 
Piet Hein van Kempen en universitair docent Masha 
Fedorova van de Radboud Universiteit na onderzoek in 
opdracht van 27 grotere gemeenten. Die streven lokale 
wietregulering na omdat de criminaliteit rond 
hennepteelt volgens de gemeentebesturen 
onbeheersbaar wordt. 
 
Illegale hennepkweek leidt tot crimineel geweld en 
corruptie, en daarnaast tot branden, 
legionellabesmettingen, stank- en andere overlast in 
woonwijken en tot gezondheidsrisico's voor gebruikers 
doordat elk zicht op de kweek ontbreekt. Volgens 
voorstanders zou regulering de weg vrijmaken voor 
kwaliteitsbewaking (toezicht op het gehalte aan THC, 
de actieve stof, en aan gewasbeschermingsmiddelen), 
controle op de keten, vermindering van criminaliteit en 
bescherming van de gezondheid van gebruikers en van 
burgers die gewild of ongewild bij de handel zijn 
betrokken, zoals omwonenden. 

 



Het is daarom goed verdedigbaar, schrijven de 
onderzoekers, dat regulering van de wietkweek als 'een 
positieve verplichting tot bescherming van 
mensenrechten geldt', zoals het recht op gezondheid 
(IVESCR en ESH) en de rechten op leven en tegen 
onmenselijke behandeling (IVBPR en EVRM). 
 
De nationale overheid kan in principe volgens deze 
positieve mensenrechten bepalen of ze wietkweek en -
handel reguleert, mits andere landen daarvan geen last 
hebben. Dat betekent dat er geen export mag 
plaatsvinden en er dus sprake moet zijn van een 
gesloten en streng gecontroleerd systeem voor teelt, 
handel en gebruik. 
 
Ook zijn overheden die tot legalisering overgaan 
verplicht, volgens diezelfde mensenrechtenl, om het 
gebruik van cannabis te - blijven - ontmoedigen. Dit 
geldt voor alle drugs- en alcoholgebruik, omdat die 
middelen de gezondheid ondermijnen 
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